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PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 28 noiembrie 2024 

În ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Mediaș 
Şedinţa începe la ora 14:00 

 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

Bună ziua! 
Se va intona Imnul Național al României. 
Prin Ordinul nr. 557 din 4 noiembrie 2024 al Prefectului Judeţului Sibiu s-a constatat îndeplinirea 

condiţiilor legale de constituire al Consiliului Local al Municipiului Mediaş în data de 03.11.2024, 
depunând jurământul un număr de 13 consilieri locali din totalul de 21 consilieri locali aleşi. Potrivit art. 
137 din OUG nr. 57/2019, şedinţa de astăzi este statutară, fiind prezenţi un număr de 21 de consilieri 
locali validaţi, din totalul de 21. Dau cuvântul doamnei Secretar General pentru a face precizările privind 
desfășurarea ședinței. 
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Doamnelor și domnilor consilieri locali, bună ziua. Convocarea ședinței s-a făcut prin Dispoziția 
Primarului numărul 964 din 22 noiembrie 2024, prin afişare la sediul și pe site-ul Primăriei. Înainte de 
depunerea jurământului de către consilieri locali supleanți, voi da citire Încheierii Civile nr. 2315 din data 
de 29 octombrie 2024, pronunțată de către Judecătoria Mediaş în Dosarul civil nr. 7552/257/2024, prin 
care au fost validate mandatele consilierilor locali supleanți. Instanța în numele legii dispune: admite 
cererea formulată de petenta Municipiul Mediaș, prin Secretarul General al municipiului, cu sediul în 
Mediaș, Piața Corneliu Coposu, nr. 3 și validează mandatul de consilier local supleant din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Mediaș al domnului Dobai Paul Adrian, cu domiciliul în Municipiul 
Mediaş, Aleea Tomis; validează mandatul de consilier local supleant din cadrul Consiliului Local al 
Municipiului Mediaș al domnului Tănase Vasile, cu domiciliul în Municipiul Mediaş, str. Cluj; validează 
mandatul de consilier local supleant din cadrul Consiliului Local al Municipiului Mediaș al doamnei 
Țichindelean Adriana Ștefania, cu domiciliul în Municipiul Mediaş, str. Hotar Brașovean; validează 
mandatul de consilier local supleant din cadrul Consiliului Local al Municipiului Mediaș al domnului 
Popa Lucian Vasile, cu domiciliul în Municipiul Mediaş, str. Maialului; validează mandatul de consilier 
local supleant din cadrul Consiliului Local al Municipiului Mediaș al doamnei Tomoș Andrea Ioana, cu 
domiciliul în Municipiul Mediaş, str. Măgurei; validează mandatul de consilier local supleant din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Mediaș al doamnei Zanfir Noemi Andreea, cu domiciliul în Municipiul 
Mediaş, str. Feleac; validează mandatul de consilier local supleant din cadrul Consiliului Local al 
Municipiului Mediaș al domnului Preda Ionuț Cătălin, cu domiciliul în Municipiul Mediaş, str. Stefan 
Ludwig Roth; validează mandatul de consilier local supleant din cadrul Consiliului Local al Municipiului 
Mediaș al domnului Cândea Dorel Mihai, cu domiciliul în Municipiul Mediaş, str. 1 Decembrie.  

Jurământul se depune după următoarea procedură: 
- consilierii locali validați vor fi invitați, în ordine alfabetică, să citească jurământul de credință în 

fața mesei special amenajate, pe care se află un exemplar din Constituția României și Biblie;  
- consilierul local pune mâna stângă pe Constituție și pe Biblie sau, după opțiune, numai pe 

Constituție și dă citire următorului jurământ: 
„Jur să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună - credință, tot ceea ce stă în puterile și 

priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Mediaș. Așa să îmi ajute Dumnezeu!” Se depune 
jurământul de către consilieri locali supleanți.  

Au fost validaţi de Judecătoria Mediaş un număr de 8 consilieri locali şi au depus jurământul un 
număr de 8 consilieri locali. Vă felicit doamnelor și domnilor consilieri și vă aduc la cunoștință că aveți 
obligația depunerii următoarelor: 
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- Declarația de avere și declarație de interese care se vor depune online, conform Legii nr. 

176/2010; 
- Declaraţia pe proprie răspundere, conform prevederilor OUG nr. 24/2008;  
- Declaraţia privind incompatibilităţile, conform prevederilor Legii nr. 161/2003. 
Pe ordinea de zi avem punctul privind desemnarea președintelui pentru ședințele Consiliului Local 

al Municipiului Mediaș.  
Având în vedere prevederile art. 123 din OUG nr. 57/2019, potrivit cărora după declararea ca legal 

constituit, consiliul local alege dintre membrii săi, un preşedinte de şedinţă, pe o perioadă de cel mult 3 
luni, care conduce şedinţele consiliului şi semnează hotărârile adoptate de acesta. Preşedintele de şedinţă 
se alege prin vot deschis cu majoritate simplă. Propunem și desemnarea unui supleant, pentru situaţia în 
care din diferite motive preşedintele nu îşi poate exercita atribuţiile.  
Domnul Consilier Local - Sima Dan 

Grupul consilierilor Partidului Național Liberal are două puncte aici: mai întâi îl propune pe 
domnul Mihai Cotei ca președinte de ședință și al doilea punct este legat de felul cum se va desfășura în 
continuare conducerea ședințelor. În acest moment avem o periodicitate de trei luni. Suntem în regulă cu 
această periodicitate. Credem, că ar fi bine ca toate grupurile din Consiliul Local, toate grupurile politice 
să beneficieze prin rotație de conducerea ședințelor timp de trei luni. Deci, noi propunem pentru primele 
trei luni pe domnul consilier Mihai Cotei și avem această propunere care nu apare în momentul acesta în 
hotărârea de consiliu, dacă se poate adăuga. Ordinea pe care o avem în vedere este cea a clasamentului cu 
care ne-am calificat în acest Consiliu. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Să înțeleg că nu se mai fac propuneri, nu.   
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Ideea este ca fiecare partid politic din Consiliul Local, prin rotație să aibă posibilitatea ca trei luni 
să conducă ședințele Consiliului Local, în ordinea clasamentului. 
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Mulțumim! Da, mi se pare corect. Domnul Primar, să înțeleg că fiecare grup își desemnează 
președintele și supleantul.  
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Da.  
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Mulțumesc! E un lucru bine venit.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Dacă aveți propuneri supleanți, sau ședința în care lipsește președintele de ședință, în acea ședință 
poate fi desemnat un alt consilier local.  
Domnul Consilier Local - Sima Dan 

Discuția despre supleant nu mai e relevantă.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Dau citire Proiectului de hotărâre.  
Consiliul Local întrunit în ședința ordinară din data de 28 noiembrie 2024, hotărăște: articolul 1, se 

desemnează domnul Cotei Mihai, în funcția de președinte de ședință al Consiliului Local al Municipiului 
Mediaş pentru următoarele trei luni, respectiv lunile noiembrie, decembrie 2024 și ianuarie 2025. 

Supun la vot hotărârea. 
Cine este „pentru, împotrivă, abțineri”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
Îl invit pe domnul consilier Cotei Mihai să preia conducerea acestei ședințe.  

Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Mulțumesc, doamna Secretar General! Domnule Primar, stimați colegi! Felicitări pentru depunerea 

jurământului. Proiectul Ordinii de zi a fost completat prin Dispoziția Primarului numărul 972 din 27 
noiembrie 2024, astfel că acesta conţine un număr de 10 proiecte de hotărâre. 

Supun la vot ordinea de zi, astfel completată. 
Cine este „pentru, împotrivă, abțineri”? 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 21 voturi „pentru”. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi consilieri care doresc să se înscrie pentru a lua 

cuvântul la punctul „Diverse”. Propun ca timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui  
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proiect de hotărâre sau a unei probleme înscrise pe ordinea de zi, să fie de maxim trei minute. Dacă aveți 
alte propuneri la acest timp?  
Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 

Numai la punctul diverse? Și la punctele de pe ordinea de zi... 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Se poate lua cuvântul la fiecare punct, de către colegii consilieri. Întrebarea mea era dacă aveți alte 
propuneri privind cele trei minute. Sunt de ajuns, extindem sau scurtăm? Constat că nu, rămânem la trei 
minute. Este cineva care se înscrie dintre colegii? Domnul Vișa Ioan. Altcineva? Menționez că la 
dezbaterea unui proiect de hotărâre sau a unei probleme înscrise pe ordinea de zi, un consilier poate lua 
cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema care formează obiectul dezbaterii. Dacă dintre cei 
prezenți în sală, doresc să ia cuvântul la punctul „Diverse” și în acest caz, propun ca timpul alocat fiecărui 
vorbitor să fie de maxim trei minute, cu dreptul la o singură intervenție. Din sală se înscrie cineva la 
cuvânt? Constat că nu.  

 
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea și organizarea Comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Local al Municipiului Mediaş pe principalele domenii de activitate 
Dau cuvântul doamnei Secretar General pentru a prezenta prevederile legale şi procedura pentru 

stabilirea componenței Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local. 
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Mulțumesc domnule președinte! În conformitate cu prevederile art. 124 din OUG nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, după constituire, consiliul local îşi organizează comisii de specialitate, pe 
principalele domenii de activitate, în termenul stabilit prin regulamentul de organizare şi funcţionare a 
consiliului local. Pot fi membri ai comisiilor de specialitate numai consilierii locali. Nominalizarea 
membrilor fiecărei comisii se face de către fiecare grup de consilieri, avându-se în vedere, de regulă, 
opţiunea acestora, pregătirea lor profesională şi domeniul în care îşi desfăşoară activitatea. În documentele 
pe care le-ați primit dumneavoastră pentru ședința de astăzi se regăsește proiectul de hotărâre cu stabilirea 
și organizarea comisiilor, precum și desemnarea membrilor în cadrul acestor comisii. Comisia numărul 1 
este Comisia pentru buget, finanţe, administrarea patrimoniului, dezvoltare urbanistică şi realizarea 
lucrărilor publice. Comisia numărul 2 pentru activităţi social - culturale, activităţi sportive, culte, 
învăţământ, sănătate şi protecţie socială. Comisia numărul 3, Comisia juridică, administrație publică, 
servicii publice şi protecţia mediului. Mulțumesc domnule președinte. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Vă rog să faceți propuneri pentru aceste trei comisii.  
Domnul Consilier Local - Sima Dan 

Grupul consilierilor Partidului Național Liberal are următoarele propuneri pentru Comisia 1: 
domnul Cotei, domnul Popa și domnul Tănase; pentru Comisia numărul 2: domnul consilier Dobai, 
domnul consilier Sima și domnul consilier Aldea, iar pentru Comisia numărul 3: domnul consilier 
Brăteanu și doamna consilier Țichindelean.  
Domnul Consilier Local - Potra Horațiu 

Din partea Partidului Patrioților pentru Comisia numărul 1: Potra Horațiu, Panța Cristian; Comisia 
numărul 2: Costea Lucian, Câmpean Ioan și Zanfir Andreea; Comisia numărul 3: Vișa Ioan și Tomoș 
Andrea.   
Domnul Consilier Local - Veza Liviu 

Grupul PSD: Comisia numărul 1: Frîncu Andreea, Comisia numărul 2: Veza Liviu și Comisia 
numărul 3: Preda Ionuț. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Local - Müller Vasile Dănuț 

Pentru grupul AUR propun pe domnul Cândea la Comisia numărul 1 și la Comisia numărul 2 pe 
domnul Müller. 
Domnul Consilier Local - Orosz Csaba 

Am rămas eu singur, ultima propunere. Dat fiind faptul că reprezint singur un partid. Din ce am 
numărat eu în Comisia numărul 1 s-a completat. Eu aș fii dorit să fac parte din Comisia numărul 1, dat 
fiind faptul că sunt economist, deci dacă ținem cont de pregătirea profesională a fiecăruia, și în cazul 
acesta aș dori ca cineva dintre cei care au fost propușii în Comisia numărul 1 și nu are o profesie de 
economist să fie drăguț și să meargă în cealaltă comisie. Nu știu unde a rămas loc. În Comisia numărul 3 
am impresia.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Și în Comisia numărul 2, pentru că sunt cu număr par și trebuie impar numărul de membrii.  
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Domnul Consilier Local - Sima Dan 

La Comisia numărul 3 propunem pe domnul consilier Tănase, respectiv îl retragem de la Comisia 
numărul 1. 
Domnul Consilier Local - Orosz Csaba 

Ok.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Aș avea o rugăminte, să reconsiderați membrii de la Comisia 2 și 3, unde sunt cu număr par. 
Domnul Müller merge la Comisia 3. Mulțumesc! O să dau citire Proiectului de hotărâre privind 
organizarea și constituirea Comisiilor de specialitate.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Supun aprobării proiectul de hotărâre în forma explicată. 
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
Înainte de a intra în dezbaterea următoarelor proiecte înscrise pe ordinea de zi, rog Comisiile de 

specialitate să se întrunească în vederea dezbaterii şi emiterii avizelor, după care ședința se va relua.  
Dacă au venit toți colegii, continuăm. Comisiile de specialitate s-au întâlnit, s-au stabilit 

președinții, s-au stabilit secretarii.  
 
4. Proiect de hotărâre privind alegerea Comisiei de validare şi de numărare a voturilor 

exercitate în mod secret în şedinţele Consiliului Local al Municipiului Mediaş 
Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Raport comisia nr. 2 - aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 
Vă rog să faceți propuneri pentru această comisie.  

Domnul Consilier Local - Sima Dan 
Grupul consilierilor Liberali îl propune pe domnul Paul Dobai în această comisie.  

Domnul Consilier Local - Veza Liviu 
Grupul PSD o propune pe doamna Frîncu Andreea.  

Domnul Consilier Local - Costea Teodor Lucian  
Grupul Partidului Patrioților îl propune pe domnul Potra Horațiu.  

Domnul Consilier Local - Cândea Dorel Mihai  
Propun în această comisie pe domnul Müller. 

Domnul Consilier Local - Orosz Csaba 
Din partea UDMR, Orosz Csaba.  

Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
O rog pe doamna Secretar General să dea citire proiectului de hotărâre. 

Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 
Se dă citire proiectului de hotărâre.  

Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
Dau cuvântul domnului Primar. 

Domnul Primar - Roman Gheorghe 
Bună ziua! Dragi consilieri, stimați medieșeni, cu toți știm că trecem printr-o perioadă cu un 

puternic impact emoțional în perioada următoare și aici mă refer atât la alegerile care sunt duminică, cât și 
la cele care vor urma pentru alegerea Președintelui României. Simțim cu toți că societatea este oarecum 
împărțită. Consider că în acest moment este bine pentru Mediaș să retrag acest proiect de pe ordinea de zi. 
Conform art. 136, alin. 11 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 57/2019, cu promisiunea că undeva în 
data de 15 decembrie, când va fii organizată ultima ședință a Consiliului Local pe acest an, acest punct va 
fii luat în considerare și cu siguranță consilierii locali vor trebui să aleagă persoana cea mai potrivită care 
trebuie să ocupe funcția de Viceprimar al Municipiului Mediaş. Vă mulțumesc! 
Doamna Consilier Local - Frîncu Andreea Ramona 

Nu avem dreptul să spunem nimic la punctul numărul 5?  
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Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Inițiatorul are dreptul de a retrage în orice moment proiectul de hotărâre de pe ordinea de zi. Este 
tocmai articolul invocat de către domnul Primar, în calitate de inițiator.  
Doamna Consilier Local - Frîncu Andreea Ramona 

Mulțumesc! 
 
6. Proiect de hotărâre privind declararea de utilitate publică și de interes local a obiectivului 

de investiții „Capacitate nouă de producere a energiei electrice din surse solare pentru autoconsum 
în Municipiul Mediaș, Județul Sibiu” și aprobarea scoaterii definitive din circuitul agricol a 
terenului în suprafață de 52.100 mp 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
 
7. Proiect de hotărâre privind închirierea directă a unui spațiu parte componentă a 

apartamentului 3 din cadrul imobilului situat administrativ în Mediaş Piaţa Regele Ferdinand I nr. 
1, în favoarea Partidului Alianța pentru Unirea Românilor Sibiu 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
 
8. Proiect de hotărâre privind mandatarea Primarului Municipiului Mediaș ca reprezentant 

al Municipiului Mediaș în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „ECO” 
Sibiu să voteze solicitarea S.C. TRACON S.R.L. de ajustare a tarifului pentru activitatea de 
depozitare a deșeurilor reziduale din Județul Sibiu 

Raport comisia nr. 1 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
 
9. Proiect de hotărâre privind soluționarea plângerii prealabile formulată de Partidul 

Mișcarea Populară Organizația Județeană Sibiu 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 
Observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
 
10. Proiect de hotărâre privind validarea Dispoziției nr. 925/15.11.2024 
Raport comisia nr. 3 - aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  

Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 
Nu știm despre ce este vorba.  

Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Ați primit materialele prin e-mail. Colegul dumneavoastră vă poate ajuta cu un sumar.  

Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 
Nu știm, au nevoie sau le-au cerut așa. Au fost doar mofturi. Am înțeles că banii se pierd, dar am 

vrea să știm dacă banii respectivi, care s-au solicitat, chiar au nevoie serviciile respective.  
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Din cadrul Primăriei avem pe doamna Director Economic, doamna Tătar. Vă rog.  
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Doamna Director Economic - Tătar Adriana 

Referitor la suma de 1.400.000...ea a fost aprobată prin Hotărârea de Guvern nr. 1389 din luna 
noiembrie și acea sumă e necesară...Destinația acestei sume este pentru cheltuieli curente...  
Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 

Pe noi ne interesa la ce se folosesc sumele respective.   
Domnul Consilier Local - Potra Horațiu 

Pe viitor am vrea să avem informațiile acestea înainte, că am fost anunțați ieri, numai.  
Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 

Am fost informați de pe o zi pe alta.  
Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 

De fapt, noi am hotărât să votăm proiectul respectiv, numai atâta că am vrea ca pe viitor să fim 
informați exact, să fie atașate solicitările, să fie concrete. Nu ne interesează cine le aprobă. Noi am vrea să 
știm la ce se folosesc banii, care este destinația banilor respectivi. Pe viitor, asta e obiecțiunea noastră, să 
fim informați concret și mai simplu, că nu avem nevoie de texte tehnice. Trebuie să știm exact, să 
înțelegem și noi și toată lumea. Aș vrea să fac o observație și cu privire la modul în care sună hotărârea. 
Am văzut că zice: „aprobă validare”. Cred că Consiliul trebuie să valideze, nu să aprobe validarea. Dacă 
aprobă cine validează. E vorba de formulare aici. Deci, Consiliul validează. De obicei aprobi ceva ce face 
altul. Deci, dacă Consiliul validează, nu trebuie să aprobe să-și valideze. Când validează dacă astăzi numai 
aprobă? Astăzi validează. Validează prin dispoziția primarului, ca să fie clar, nu. Mă rog. 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Ca și concluzie, așa scrie: Proiect de hotărâre privind validarea dispoziției. Aprobăm proiectul de 
hotărâre, nu validarea. Este un da, într-adevăr.  

Mai sunt alte observații?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „ACASA - Acompanierea Copiilor 

prin Asistență Socială spre Autonomie” şi a cheltuielilor legate de proiect  
Raport comisiile nr. 1 și nr. 2 - aviz favorabil  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este „pentru”? 
Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi „pentru”. 
Trecem la punctul diverse și dau cuvântul colegului nostru consilier, domnul Vișa.  

Domnul Consilier Local - Vișa Ioan 
Am fost numit președinte în Comisia juridică, am vorbit și cu doamna Secretar. Am solicitat să 

avem acces la programul de legii al Primăriei. Suntem o Comisie juridică, aplicăm legi și aș dori să 
rezolve această problemă, să nu inițiem un proiect de hotărâre ca să avem acces. Ori aici în sediu, ori în 
altă parte, pentru că un abonament la un program de legi, după câte știu eu, costă cel puțin 1600 de lei. În 
ședințele de Consiliu, nu știu cum ați procedat până acum, am stat cu telefonul, chiar e nevoie să vedem 
proiectele de hotărâri pe care le aprobăm. Dacă s-ar putea face această mică cheltuială, să le avem în 
mapă, să le putem citi, să le putem parcurge. Eu cred că ar fii bine venită, decât să stăm cu telefoanele, sau 
cu laptopurile, chiar nu știu cum s-a procedat până acum.  
Doamna Secretar General - Muntean Sanda Ligia 

Convocarea s-a făcut cu respectarea prevederilor legale, cu cel puțin 5 zile înainte de ședință au 
fost trimise materialele. Într-adevăr, suplimentarea Ordinii de zi cu cele două proiecte propuse, s-a făcut 
ieri.  
Domnul Consilier Local - Orosz Csaba 

Dacă îmi permiteți. Domnule Vișa, eu înțeleg problema dumneavoastră. Încă nu am început efectiv 
lucrul în Consiliul Local. Chiar și în momentul în care se va introduce un proiect de hotărâre suplimentar, 
comisiile pe care le-am constituit astăzi, oricum vor trebui să dea o avizare. Deci, în momentul în care 
există niște urgențe și se vor introduce suplimentar pe Ordinea de zi, noi comisiile, cei care facem parte 
din comisii, înainte de ședință oricum ne vom întruni și vom discuta acea suplimentare, chiar și în cazul în 
care avem nelămuriri, avem dreptul să chemăm un specialist din cadrul Primăriei, sau putem cere orice 
informație legată de acel proiect de hotărâre. Dacă vă referiți dumneavoastră acum la legi, da, păi  
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dumneavoastră fiind de profesie jurist, bineînțeles eu înțeleg că aveți nevoie de tot ce înseamnă legi care 
se referă la unele proiecte și așa mai departe, dar putem să le aflăm chiar de aici din cadrul Primăriei, 
adică avem Direcție Juridică, avem de unde să obținem...deci, din punct de vedere procedural cred că nu 
ați înțeles cum va fi, dar lucrurile acestea se vor rezolva fără nicio problemă.  
Domnul Consilier Local - Potra Horațiu 

Mulțumim pentru explicație! 
Domnul Primar - Roman Gheorghe 

Închei prin a vă felicita pe fiecare în parte, dragi consilieri, pentru faptul că v-ați preluat mandatul. 
Am avut și o rugăminte la doamna Secretar, să vă pună la dispoziție baza legală prin care vi se poate arăta 
care sunt drepturile și obligațiile pe care le aveți și cred că este firesc ca fiecare, acum la început de drum 
să plece de la acest punct. În rest vă asigur de toată susținerea mea pentru proiectele pe care le aveți, dacă 
cu siguranță sunt în beneficiul Mediașului și al medieșenilor. Vă doresc o zi plăcută tuturor și vă 
mulțumesc! 
Domnul Consilier Local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Mulțumim pentru participare! 
 
Şedinţa s-a încheiat la ora 15:13 

 
 
 

Președinte de ședință 
Cotei Mihai Gheorghe 

Secretar General 
Muntean Sanda Ligia 
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